
KB‐møde den 25.05.2020 kl 08.00: 

 

Dagsorden: 

Punkt 1 ‐ Fysisk møde på Bornholm – den 15. juni 2020. 

Punkt 2 – Bordet rundt 

Punkt 3 ‐ Evt 

 

Punkt 1 ‐ Fysisk møde på Bornholm – den 15. juni 2020. 

Ifølge Henrik giver det ikke mening at afholde mødet pt, da flere end 10 personer ikke må mødes fysisk. 

Enighed om at mødet flyttes til et andet tidspunkt. Vil evt. høre Ole Pedersen om muligheden for at KB kan 

mødes fysisk i den nærmeste fremtid, enten på et Skattecenter eller ude i landet! 

Morten – som situationen i Østdanmark er pt – er han overrasket over at HB allerede mødes fysisk næste 

gang i Ebeltoft. Morten ønsker at fortsætte på Teams indtil videre. 

June – vi må mødes 10 indtil videre og KB er betydelig større, er enig i, at vi venter lidt med at mødes. 

Heidi og Vibeke er enige i at fysisk møde udskydes indtil videre. 

Søren forslår at vi bruger ”Hands up” i stedet for krydset. 

Susanne ‐ Kristian Ryom sagde i sidste uge, at vi endnu ikke må mødes på Skattecentrene. 

Alle enige om, at også næste møde den 3. juni er på Teams. 

 

Punkt 2 Bordet rundt 

Henrik nu er der lagt op til åbning af Fyn og Jylland – nu må vi afvente og se hvornår det bliver vores tur. 

Morten – os der er med i arbejdsgruppen i HT er inviteret tirsdag den 2. juni eller onsdag den 3. juni til 

fysisk, at besigtige lokalerne på Engelholm Alle 1. Morten møder ikke selv op, men det gør Henrik og Jan. 

Morten skal mødes på teams i eftermiddag med øvrige TR i Særlig Kontrol. Er bekymret for de medlemmer 

som ikke har givet livstegn. 

Søren – der er slået stillinger op i persondata 5 og 6 i Frederikssund, tror at de 2 FL følger med til 

Frederikssund. Frist er 1. juni 2020 til ansættelse pr. 15. august 2 til Frederikssund men midlertidigt i Høje‐

Taastrup og 2 til Fredericia midlertidigt i Middelfart. 

Søren – overvejer at sende stillingsopslagene ud til medlemmerne i Fredensborg – hvad gør i andre? 

Jan – mener det er god service og kan give noget bevægelse og efterfølgende ledige stillinger i f.eks., 

Fredensborg eller Høje Taastrup for medarbejdere som står til at skulle flytte til Næstved mv. 

Frank – har i talt med medlemmer i persondata 5 og 6 som skal til Frederikssund. Har I, i Høje‐Taastrup fået 

henvendelser fra nogle af disse medlemmer? 



Henrik har talt med et medlem som skal til Frederikssund fra persondata 5 eller 6. medlemmet var i tvivl 

om hun ønskede at flytte med opgaven. Der kommer 30 derop – Social dumping, sort økonomi og ”positiv 

moms” som skal til Frederikssund.  

Morten – de fleste medlemmer i Persondata har rettet henvendelse til Stine Palmelund i Middelfart som er 

koordinerende TR i Persondata. 

Frank – fra Dorrits enhed Persondata 10 vil ingen følger med opgaven til Fredericia.  

Henrik – det er der ingen forventninger om fra ledelsens side, hvor man vil gøre hvad man kan for at give 

disse medarbejdere en passende stilling i Høje‐Taastrup, Frederikssund, Towers mv. 

Henrik oplyste at tilkendegivelsesrunden er fælles for alle som bliver tvangsforflyttet – der kommer ledige 

stillinger i HT som de kan søge hen ad vejen. 

Claus ‐ I Maribo sidder et medlem som organisatorisk hører til HT, hvad med hende – får hun lov til at blive 

siddende i Maribo eller? 

Jan orienterede om, at ledelsen ikke ville kalde det en ”ønskerunde”, men en tilkendegivelsesrunde – dog 

som Henrik siger, at man ikke forventer at nogle i Persondata 10 ønsker at følge med opgaven til Middelfart 

/ Fredericia. Man kan undres over hvordan man i Persondata på den måde ”gambler” med kompetencerne, 

da ”tvangsforflyttelser” til Fredericia og Frederikssund næsten alle er i Persondata? 

Susanne – når det er opslag rundt omkring – kan vi så ikke sende dem til os i TR‐kredsen. Lige nu er der 

opslag på 25 nye stillinger i Roskilde fordelt på flere enheder, og 110 på landsplan i Gæld. Fogederne er i 

gang – men rengøringen halter, meddelelser når ikke så nemt ud til personalet på adresserne. Efter sigende 

er det ved at være på plads. Et medlem har søgt til Næstved fra Vurdering i Roskilde. Har fået et nyt 

medlem kommer fra Jylland, medlemmet har snart 25 års‐ jubilæum, hvilken kan give et praktisk problem. 

Er organisatorisk placeret i Stab i Roskilde – men er fysisk i Jylland (Thisted). 

2 er stoppet i Roskilde og gået på pension i maj måned. 

Frank ‐ Medlemmet sidder i Thisted – Frank har meget kontakt med ham.  

Morten ‐ Kristian Ryom var i TV‐Lorry i går om opslagene i Gæld i Roskilde. Kan sikkert ses på TV‐Lorry.dk 

Jan undrer sig over, at Valgenheden i Roskilde har medlemmer som fysisk er placeret i Jylland, da vi jo har 

nærhedsprincippet i DTS? 

Vibeke – det er et meget begrænset antal kolleger i Køge som møder ind fysisk. I valgenheden i Køge er 4 

medlemmer pensioneret i Corona‐perioden. For de 2 i Nørre Alslev vil der sandsynligvis blive holdt noget 

efterfølgende. Os i Køge skal ikke møde ind som de første. 

Henrik – det er et problem for de medlemmer som er stoppet her i Corona‐tiden, at de ikke har kunnet 

holde afskedsreception. Hvad gør vi, bliver det holdt samlet reception på tjenestestederne efterfølgende?  

Søren – Flemming vil meget gerne komme til såvel Generalforsamling som holde sin afskedsreception fysisk 

i Fredensborg. Selv om han organisatorisk er ”pensioneret” fra Næstved. 

Claus – i Vurdering bliver der ringet til de kolleger som har fået tillæg. Dem som ikke har fået kan ringe til FL 

eller TR. 



Susanne – ved ikke hvordan FL i Gæld vil håndtere det – der er nogle af vores medlemmer som opfatter at 

de har bedre kompetencer end det som ledelsen har opfattet for det enkelte medlem, vil foreslå at FL 

kontakter medlemmerne. 

Jan oplyste at i selskab i Skattestyrelsen er FL’erne pålagt at ringe til samtlige medarbejder, uanset om de 

har fået tillæg eller ej. Egen chef har dog oplyst, at han ved lønsamtalen har givet en begrundelse til de 

medarbejdere som ikke får et tillæg. 

Susanne oplyste, at en medarbejder i Gæld er blevet indlagt for blodpropper, hvordan får vi aktiveret 

medlemmerne i denne Corona‐tid. 

June – ADST har en gang om ugen lagt video på intranettet om øvelser vi kan bruge. Samt at Connie M. 

lægger også noget ud på DTS hjemmeside om gode input til bevægelse, øvelser mv. 

 

 

 


